
Druhá veteránská sezóna 
 

Když jsem loni v této rubrice hodnotil svůj prvý veteránský rok, psal jsem: „I kdyby 
nenásledovalo již vůbec nic, stál ten návrat do mládí za to“. A ono, díky bohu, něco 
následovalo. V roce 2009 jsem měl 40 závodních dnů (19 mimo dráhu, 13 v hale a 8 na 
dráze). Když si je zpětně procházím, je to jako bych sledoval pěkný barevný film, plný 
zajímavých scenérií i dějových momentů. Bylo i jedno menší zranění a nějaké výkonnostní 
výpadky. Ale to už ke sportu patří. Moje „top ten“ zážitky byly tyto: halová sezóna – Pohár 
běžce Českého ráje (14 startů) – silniční desítka v Aarhusu – poprvé v životě 100m př.  
a 300m př. v Písku – cross country v Lahti – podzimní víceboje (Kolín, Šumperk, Lovosice, 
Kotlářka) – jedinečná atmosféra desetiboje ADAD v Lovosicích – poprvé v životě hodinovka 
(Jilemnice) – tyčkařské tréninky ve skupině Tondy Hadingera (to proto abych v desetiboji už 
nikdy neměl za tyčku nulu) – vánoční atletika (sraz běžců Českého ráje v Koberovech a 
Silvestrovská hala  v Jablonci).  

 
Budu neskromný a vyslovím svá čtyři přání do roku 2010: 
 

1) Zhruba zachovat objem mého sportování. Je to cca 200 sportovních dnů v roce  
   ve stylu „hlavně se hýbat!“ Počítám do toho i plavání, turistiku, náhodnou delší chůzi a běh 
   na lyžích.  

 

2) V Poháru běžce Českého ráje absolvovat alespoň 10 startů. 
 

3) Absolvovat alespoň jeden desetiboj bez výpadku v podobě nuly bodů za disciplinu. 
 

4) A teď to nejdůležitější: Milí členové SV ČAS, chci se s Vámi setkávat co nejčastěji. A chci 
 Vás vidět zdravé a bezstarostně závodící! 

 
7. ledna 2010         Ladislav Dvořák 
 


